
Verslag Algemene Ledenvergadering IVN Noord-Kennemerland  

Datum:  26 september 2020 

Locatie: Rekere 2.0 Alkmaar 

Notulist: Allet Geertman 

 
Aanwezig: Ad Edelman, Allet Geertman (verslag), Annemarie Bakker, Annette Eilering, Joop 
Ettema, Ben van Wees, Desireé de Bekker, Dirk Barendregt, Emerens Hoogland, Floor van 
Splunder, Henk Groenewegen, Irene Voorberg,  Irene Vandewalle, Johan Eilering, John 

Scheepe, Joke Pruis (secretaris), Joop Bons (algemeen bestuurslid), Lineke Barendregt, 
Margreet Schaafsma, Marjo Janssen, Mieke Neidig, Piet Singer, Thea Scheepe, Tine 
Kalverboer, Ton Schellevis, Toos Noom, Walter Swagemakers (algemeen bestuurslid), 

Willem Bastiaanse (penningmeester), Yvonne Stokman. 
 
Afwezig met bericht: 

Anna Marie van Benten, Anne Marie Geerling, Annemarie van t’Hoenderdaal, Arjen Geerling, 
Cees Verkerke, Cocky van Engen, Ger Hofman, Greeth Heijne, Keat Kho, Loes de Winter, 
Trudy Verlaat, Willem Messchaert. 

 

1. Opening, mededelingen  

Walter heet iedereen welkom, vooral nu we elkaar ondanks de corona weer kunnen 

zien. 

Mededelingen: 

- John Scheepe blijft - in overleg met KNNV - de lezingen van Lezex nog tot de zomer 

2021 organiseren. Voor de periode daarna wordt een opvolger gezocht. In verband 

met de beperkingen die Covid-19 ons oplegt, ligt de vraag voor ons hoe groot de 

behoefte nog is aan fysieke lezingen. Dit zal bij de leden worden gepeild. 

- De voor januari 2021 geplande NGO (2021-2022) is voorlopig uitgesteld vanwege de 

coronapandemie. 

- Er wordt een blog aan de website gekoppeld. 

- Piet Singer heeft met de app-groep een tweede app-wandeling gelanceerd 

(Poeltjesroute vanuit de Westert in Egmond). De link staat op onze website en de 

route kan worden gedownload. 

- Broeder Frans van de Abdij vlindertuin is onlangs overleden. 

 

2. Vaststelling verslag van de ALV van 2019. 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Jaarverslag activiteiten 

- Complimenten aan Joke die dit verslag heeft opgesteld!  

- Bestuur afgelopen jaar: Joop en Walter hebben het voorzitterschap roulerend 

uitgeoefend. 

- Vierentwintig NGO-deelnemers hebben in juni 2019 hun diploma gehaald. Velen zijn 

actief geworden binnen de vereniging. De volgende nieuwe initiatieven zijn hieruit 

voortgekomen: wandel-app, vaartocht Oosterdel, belevingskoffer voor 

blinden/slechtzienden, Slootjesdag in Heerhugowaard, natuur- en cultuurwandeling 

Bergen aan Zee, leskist over vogels. 

- Werkgroepen die actief waren in het afgelopen jaar: Mussenwerkgroep (gingen naar 

11 Kinderdagverblijven), Gezond Natuur Wandelen Bergen (bestaat volgende week 5 

jaar), Strandwerkgroep, Hortus (80 wandelingen), Vleermuizenwerkgroep, activiteiten 

in de Schaapskooi in Bergen, heemtuinen (Abdij Egmond, Heemtuin Parnassia, en 

Vlindertuin De Groene Voet waarvoor een coördinator wordt gezocht omdat John 



Scheepe terugtreedt). Scholenwerkgroep bereikte meer dan 2.300 kinderen in ruim 

100 klassen. Voorts zijn er 100 wandelingen op aanvraag gedaan. Dat is slechts een 

greep uit alle activiteiten.  

- Het jaarlijkse IVN-NKL-weekend was in 2019 in Dwingeloo (uitstekend georganiseerd 

door Ben van Wees, Tine Kalverboer en Ben Oosterink). 

  

4. Jaarrekening 2019 en begroting 2020  

- Willem geeft een uitgebreide toelichting op de jaarrekening. In zijn algemeenheid 

kunnen we vaststellen dat ook in het jaar 2019 de kosten en opbrengsten goed in 

evenwicht zijn geweest. We zijn financieel een gezonde afdeling. Hierbij wordt wel 

opgemerkt dat er voldoende opbrengsten van activiteiten moeten zijn om de totale 

kosten van de afdeling te kunnen dragen. De opbrengsten uit contributie zijn nl. niet 

voldoende om alle niet-werkgroep-gerelateerde kosten te dekken. Dat vraagt 

aandacht, maar ondanks corona en de te verwachte verminderde opbrengsten 

uit activiteiten in het jaar 2020 is het banksaldo voldoende om ons niet direct zorgen 

te hoeven maken. 

- Het zit in de planning om in 2022 de inning van contributie via automatisch incasso te 
regelen en dit uit te besteden aan het landelijk bureau. Dit scheelt de afdeling werk 
en kosten. 

- Voor de hoogte van de contributie volgen we de lijn van IVN-landelijk.  

- N.a.v. een vraag van John geeft Willem aan dat er voldoende reserveringen zijn om 
aan alle toekomstige verplichtingen te kunnen voldoen. 

- Floor geeft Willem complimenten voor het duidelijke verhaal!  

- Ton Schellevis (vervanging Rob van 't Wout) en Annemarie van ’t Hoenderdal hebben 
de kasboeken gecontroleerd en goedgekeurd.  

- John Scheepe en Piet Singer zijn bereid om voor 2021 de kascontrole te doen.  

5.  Samenstelling bestuur 

Walter bedankt Joke en Joop voor hun grote inzet in het bestuur. Zij spreken beiden 

een dankwoord uit voor de samenwerking.  

Het bestuur draagt Henk en Allet voor als nieuwe bestuursleden. Beiden stellen zich 

voor. De aanwezigen gaan unaniem akkoord met hun benoeming tot respectievelijk 

voorzitter en algemeen bestuurslid.  

De functie van secretaris in het bestuur is helaas met het vertrek van Joke vacant. 

Joke blijft nog een aantal zaken uitvoeren zoals het samenstellen van de Nieuwsbrief 

en enkele andere (tekstuele) taken. De andere secretariële werkzaamheden worden 

voorlopig gedeeld door de bestuursleden. Correspondentie (o.a. email) komen primair 

bij de voorzitter terecht.  

 

6.  Vaststellen huishoudelijk regelement 

Het huishoudelijk reglement is geactualiseerd en op een aantal punten aangepast 

aan de veranderingen die in de afgelopen jaren binnen de vereniging hebben 

plaatsgevonden. Onder andere is een bijlage ‘Gedragsregels’ toegevoegd, alsmede 

een ‘Privacy statement’.  

Het geactualiseerde HHR wordt geaccordeerd door de aanwezigen.  

Het is wenselijk dat we als afdeling een vertrouwenspersoon hebben. Joop stelt zich 

beschikbaar als vertrouwenspersoon en de aanwezigen gaan hiermee akkoord. 

 

7.  Meerjarenvisie IVN-afdeling Noord-Kennemerland (mondelinge toelichting)  

Het nieuwe bestuur gaat voor de volgende ALV een meerjarenvisie opstellen. 

Uitgangspunt daarbij is aanhaken bij de landelijke visie.  

 



8.  Rondvraag, Sluiting 

Hierna wordt de vergadering gesloten. 

 

Er volgt nog een korte presentatie van Louwra Postma, projectleider Tiny Forest IVN. Het 

eerste Tiny Forest kan na de vergadering worden bezocht. Er komen nog twee Tiny Forests 

in Alkmaar-Noord. Marleen Hageman, een buurtbewoner, vertelt iets over de ontwikkeling 

van het komende 2e Tiny Forest. 

 


